
Zpráva krajánka - 103. jednání Náčelnictva 
8. – 9. 2. 2019 

Sepsal: Net 

 

Složení Výkonné rady 

- 1. místostarostou Junáka – českého skauta bude od 1. března 2019 Permi.  

- Bořek nově zůstává 2. místostarostou 

 

Zpráva Náčelnictva 

- Valný sněm se uskuteční 27. – 29. 3. 2020 v Jindřichově Hradci 

- Jakožto krajánek podávám za náš kraj na každém Náčelnictvu zprávu o dění 

v našem kraji. Pokud byste měli něco, co byste rádi do této zprávy zařadili, 

kontaktujte mě (Net – Tomáš Fogl, fogl.tom@gmail.com).  

 

Pořádání Světového Jamboree v ČR 

- Náčelnictvo není v souladu se způsobem komunikace Svojsíkova snu – nejedná se 

totiž o projekt ústředí, jak by se mohlo zdát. 

- Náčelnictvo nepodporuje záměr uspořádat Světové jamboree v ČR – zejména 

z důvodu toho, že vnímáme jiné problémy v organizaci, které je třeba řešit.  

- Náčelnictvo souzní s názory Výkonné rady, viz zde: 

https://krizovatka.skaut.cz/zpravodajstvi/4382-proc-je-vykonna-rada-presvedcena-ze-

svetove-skautske-jamboree-v-cesku-neni-dobry-napad 

 

Zadání strategického tématu Aktivní občanství 

- Náčelnictvo schválilo zadání strategického tématu Aktivního občanství, jejímž cílem 

je podpora výchovy k aktivnímu občanství v našem hnutí. 

 

Cíle Valného sněmu 

- Náčelnictvo se zabývá Valným sněmem a jeho cíli tak, aby to byl efektivní nástroj pro 

fungování organizace – z cílů se pak dá dohromady průběh sněmu.  

 

Vyhodnocení výběrového řízení na starostu 

- Probíhá zhodnocení výběrového řízení na starostu – a jak dále s touto problematikou 

do budoucna.  

 

Návrhy na podávání usnesení na Valný sněm z krajů 

- Náčelnictvo diskutovalo návrh pracovní skupiny ohledně povinnosti podávat návrhy 

usnesení na Valný sněm z krajů v rámci krajských sněmů s předstihem. 

- Z krajů zaznívá nesouhlas s touto procedurou – nakonec bude pouze povinnost pro 

svolavatele krajských sněmů stanovit si vlastní pravidla pro podávání návrhů 

usnesení. 

  

Témata předsněmové diskuze 

- Na Valném sněmu bude použit formát předsněmové diskuze, nyní probíhá 

prioritizace témat, která jsou pro tento typ diskuze vhodná. 

 

 

Další informace z jednání Náčelnictva (včetně podrobných zápisů) lze nalézt na Křižovatce: 

https://krizovatka.skaut.cz/organizace/ustredi/nacelnictvo 

mailto:fogl.tom@gmail.com
https://krizovatka.skaut.cz/zpravodajstvi/4382-proc-je-vykonna-rada-presvedcena-ze-svetove-skautske-jamboree-v-cesku-neni-dobry-napad
https://krizovatka.skaut.cz/zpravodajstvi/4382-proc-je-vykonna-rada-presvedcena-ze-svetove-skautske-jamboree-v-cesku-neni-dobry-napad
https://krizovatka.skaut.cz/organizace/ustredi/nacelnictvo

